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Vragen van het statenlid J. van Dijen (SP)  ingevolge artikel 44 reglement van orde 
 
 

AANHANGSEL 

 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2012 nummer 130. 
 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het 

reglement van orde inzake Instemming   

10 miljoen vergunningsaanvraag KCB II  

        Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 22-12-2011)  

1. Erkent het college van Gedeputeerde 
Staten dat de toegezegde besteding 
van 10 miljoen euro voor de 
vergunningsaanvraag een onderdeel is 
van het totale traject van 60 miljoen? 
Zo nee, waarom niet?  
 

1/2/3. In de bevoegdheidsverdeling tussen GS en 
PS is afgesproken dat de  Provinciale 
Staten  het goedkeuringsrecht hebben voor 
investeringen boven € 55 miljoen.  
Om te komen tot een investeringsvoorstel 
moet het nodige voorwerk gedaan worden. 
Bij een relatief kleine investering hoort een 
beperkt bedrag aan voorbereidingskosten. 
Bij een grote investering past een groter 
bedrag aan voorbereidingskosten. De        
€ 10 miljoen waar het hier om gaat is 
onderdeel van het totale traject, maar de 
aandeelhouders hebben dit goedgekeurd 
als maximum om uit te geven als 
voorbereidingskosten om te komen met 
een goed onderbouwd voorstel inzake de 
"voorbereidingskosten 
vergunningaanvraag KCB II". 
Inmiddels heeft DELTA haar voorbereidend 
werk afgerond en geconstateerd dat zij het 
investeringsvoorstel met 2 a 3 jaar uitstelt.  
 

2. Indien het antwoord op de vorige vraag 
instemmend is: Hoe verhoudt dit zich 
dan tot de uitspraken van 
Gedeputeerde Van Beveren dat de 
Provinciale Staten instemmingsrecht 
hebben bij het aangaan van 
investeringen met een totaal bedrag 
van 55 miljoen of meer?  
 

  

3. Dezelfde Gedeputeerde heeft eerder 
bezworen dat Delta investeringen niet 
in ‘tranches’ ( verschillende stappen) 
kan opknippen om zo de 
democratische besluitvorming te 
ontwijken. Hoe ziet het College in dit 
licht deze instemming met de eerste 
‘tranche’ dan?  
 
 
 
 

  



 

 

 
4. Is het College het met de SP eens, dat 

er eerst duidelijkheid moet komen over 
de participatie van eventuele partners 
en een financieel sluitend 
investeringsplan op tafel moet liggen 
voordat Delta opnieuw 
gemeenschapsgeld in een bodemloze 
put gooit? Zo ja, is zij dan bereid de 
instemming in te trekken? Zo nee, 
waarom niet?  
 

    4.  De vernieuwde aanpak, zoals die 
besproken is in de AvA van 22 december 
2011, had de volgende randvoorwaarden: 

- De strategische investeerder moet 
de lead hebben, dus geen leidende 
rol voor DELTA in het KCB II 
project; 

- 1 of meer strategische partners zijn 
nodig; 

- DELTA heeft een rol in het 
inbeddingsklimaat in Zeeland; 

- Er moet politiek comfort zijn voor 
de gehele looptijd van het project. 
Met andere woorden dus niet 
slechts voor 1 kabinetsperiode. 

Inmiddels heeft DELTA geconstateerd dat 
bovenstaande op dit moment niet 
gerealiseerd kan worden en heeft het plan 
op een 'waakvlam' gezet. Op het moment 
dat DELTA weer een reële kans ziet kan 
zij, met partners en een sluitende business 
case, het plan voorleggen.  
 

 
 

 MIDDELBURG, 31 januari 2012  
 
 

Namens de fractie van SP Gedeputeerde Staten, 
 
 

J. van Dijen Karla Peijs 
 Viek Verdult 

 
Tijdsbesteding: 

 proceduretijd ca. 0,75 uur; 

 voorbereiding antwoorden 1 uur. 

 


